



Press release
For immediate release

July 27th 2017

Award-winning Khyber Indian restaurant opens in DUKES Dubai

Celebrity-endorsed Mumbai fine dining restaurant launches first branded outlet outside of India with grand VIP opening at DUKES Dubai on the Palm Jumeirah

Sudheer Bahl, owner of the award-winning Khyber restaurant in Mumbai, was joined by Abdulla Bin Sulayem, CEO of Seven Tides; and Mr Vipul, Consul General of India in Dubai; as they officially opened the new Khyber restaurant in DUKES Dubai, in the company of VIPs, dignitaries and business leaders.

This is the first venue to open under the Khyber brand name outside of its native Mumbai, and is located on the 15th floor of DUKES Dubai, on Palm Jumeirah. The five-star Indian hideaway boasts 162 covers (including space for 40 diners on the terrace), as well as a live cooking station and numerous private dining options. It also has an unrivalled 180-degree view that takes in the Palm Jumeirah, Burj Al Arab and the Dubai Marina skyline.

The Khyber restaurant in Mumbai is a favourite of Sir Paul McCartney, Amir Khan, Richard Gere, Demi Moore and the Kuwait Royal Family, among others. Aiming to emulate similar success here in Dubai, the restaurant specialises in authentic north Indian frontier food, best described as Ambrosia – which according to ancient Greek mythology was the food of the Olympian gods, providing them with immortality.

For more information, please visit www.dukesdubai.com or www.seventides.com

Picture caption: L-R Consul General of India, Mr Vipul; Abdullah Bin Sulayem, CEO of Seven Tides; Ghanem Bin Sulayem, and Sudheer Bahl, owner of Khyber.

-ENDS-

About Seven Tides International

Based in Dubai, United Arab Emirates, privately owned Seven Tides is an internationally oriented holding company established in 2004. Currently focusing on hospitality and real estate sectors, Seven Tides thinks progressively, works creatively, partners strategically and acts quickly. The result is a current portfolio of offerings from landmark hospitality acquisitions and commercial buildings to residential towers and multi-use complexes in the gateway cities of London and Dubai.

About DUKES Dubai

DUKES Dubai, owned by Seven Tides, brings 279 guestrooms and 287 hotel apartments to the hotel scene, together with world-class leisure, conference and entertainment facilities including a stunning private beach, indoor pool, outdoor infinity pool and state-of-the-art gym, along with five food and beverage outlets.

MEDIA CONTACT:

NATHALIE VISELE

Director



Arjaan Office Tower, Dubai Media City
Dubai, United Arab Emirates
Tel : +971 4 365 2711 | Mobile : +971 50 457 6525
E-mail : nathalie.visele@shamalcomms.com
Website: www.shamalcomms.com

A member of the WorldWisePR Affiliates



27 يوليو 2017

خبر صحفي

مطعم خيبر يفتتح أبوابه في فندق ديوكس دبي

- الوجهة المفضلة من المشاهير والمعرفة عالمياً بمأكولاتها التقليدية في مومباي تنطلق في دبي بحضور نخبة من كبار الشخصيات

شهد فندق ديوكس دبي افتتاح مطعم "خيبر" رسمياً بحضور سودهير باهل مالك علامة "خيبر" التجارية في مومباي؛ وعبدالله بن سليم الرئيس التنفيذي لشركة "سيفن تايدز"؛ والسيد فيبول القنصل الهندي في دبي؛ بحضور نخبة من كبار الشخصيات ورواد الأعمال.

ويعتبر هذا المطعم الأول خارج مدينة مومباي الهندية، في الأصلي، ويقع المطعم في الطابق الـ 15 بفندق ديوكس دبي، ويقدم لضيوفه تجربة رائعة من فئة الخمس نجوم مع إطلالة واسعة بزواوية 180 درجة على برج العرب ومرسى دبي. ويتسع المطعم لـ 162 ضيف، بما في ذلك الشرفة الخارجية التي تتسع لجلوس 40 ضيفاً.

ويُشتهر هذا المطعم بكونه خياراً مفضلاً لدى العديد من الشخصيات العالمية مثل السير بول مكارتنى وأمير خان وريتشارد جير وديمي مور وغيرهم الكثير. ويتخصص المطعم الجديد في تقديم قائمة متنوعة من المأكولات التقليدية والراقية من المطبخ الهندي الشمالي والمعروفة بنكهتها الفريدة.

ولمزيد من المعلومات يرجى زيارة الموقع الإلكتروني: www.dukesdubai.com أو www.seventides.com.

- انتهى -

تعليق الصورة: (من اليسار إلى اليمين) السيد فيبول، القنصل الهندي في دبي؛ وعبدالله بن سليم، الرئيس التنفيذي لشركة "سيفن تايدز"؛ وغانم بن سليم؛ وسودهير باهل، مالك علامة "خيبر" التجارية في مومباي.

لمحة حول ديوكس دبي:

يضم فندق ديوكس دبي المملوك من قبل "سيفن تايدز" 279 غرفة و227 شقة فندقية بالإضافة إلى مرافق عالمية المستوى للترفيه والمؤتمرات بما فيها الشاطئ الخاص المدهش وحوض السباحة الداخلي وحوض السباحة الخارجي بدون حواف وصالة لللياقة المتطورة فضلاً عن 5 مطاعم مميزة.

لمحة عن سيفن تايدز:

سيفن تايدز هي شركة قابضة خاصة يقع مقرها في مدينة دبي بدولة الإمارات العربية المتحدة، وتم تأسيسها في عام 2004. تركز الشركة حالياً على قطاعات الضيافة والعقارات، وتهدف إلى التوسع عبر العمل بروح الابتكار وخلق الشراكات الاستراتيجية والاستفادة من الفرص المتاحة من أجل تعزيز محفظتها التي تشمل العديد من الفنادق العريقة، والمباني التجارية، والأبراج السكنية، والمجمعات متعددة الاستخدامات في مدينتي لندن ودبي.

للاستفسارات الإعلامية يرجى التواصل مع:
سليم سطات

مدير أول علاقات عامة

 **SHAMAL**
COMMUNICATIONS

برج أرجان للمكاتب - مدينة دبي للإعلام

دبي - الإمارات العربية المتحدة

هاتف المكتب: +971 4 3652711

الهاتف المتحرك: +971 50 3687363

البريد الإلكتروني: Saleem.stas@shamalcomms.com

الموقع الإلكتروني: www.shamalcomms.com

عضو في وورلد وايز بي آر أفيليايتز

www.worldwisepr.com

يرجى متابعة مجموعة شمال على:

